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Spotkanie w sprawie lotniska

Jaką kwotą z Regionalnego Programu Operacyjnego samorząd województwa będzie mógł
wesprzeć budowę regionalnego lotniska w Obicach pod Kielcami? Na to pytanie próbowano
znaleźć odpowiedź podczas dzisiejszego spotkania Zarządu Województwa z prezydentem
Kielc Wojciechem Lubawskim.
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